
Beste mensen, 
 
Traditiegetrouw houd ik bij het begin van een nieuw jaar een kleine “State of 
the Union”. 
 
In naam van zowel de KR van O.-L.-Vrouw Geboorte als van KR H. Hart/De 
Wegel wens ik jullie een gelukkig en gezond 2025.  Ondanks zeer sombere 
nieuwsberichten wensen we jullie ook veel momenten van humor zodat jullie 
de dokter enkel maar moeten raadplegen omdat je ziek bent van het lachen. 
 
Maar 2024 was zeker niet altijd om te lachen voor de KF H. Hart/De Wegel. 
Zoals vorig jaar aangekondigd gingen we de kerk-site te koop stellen. Dit is in 
april een eerste maal gebeurd en we hebben toen 2 bieders gehad. Tot onze 
spijt konden geen van beiden weerhouden worden omdat ze niet voldeden aan 
de voorwaarden die in het verkoopdossier stonden. Gedurende de 
zomermaanden hebben we bijgevolg het verkoopdossier moeten herschrijven 
en in oktober hebben we de site terug op de markt aangeboden. Hier is slechts 
één bieder op ingegaan. We hadden gehoopt jullie nu al enig resultaat hiervan 
te kunnen geven. Er zijn echter nog een paar juridische issues die moeten 
besproken worden alvorens wij dat bod kunnen aanvaarden. Normaal gezien 
zullen we binnen een paar weken meer uitleg kunnen geven. We doen het 
uiterste om hieruit te geraken maar het zal niet aan ons ongeduld liggen want 
dit jaar is het reeds 20 jaar dat Etienne Poelvoorde gestart was met dit dossier 
van herbestemming voor onze kerk. 
 
Voor het overige hebben de leden van de kerkraden samen met de 
klusjesploeg van Jan van Damme veel werk verricht om het meubilair en alle 
kostbare voorwerpen uit de kerk te halen. Verschillende voorwerpen zoals 
biechtstoelen, preekstoel, grote beelden, doopvont, tabernakel werden 
verkocht om in Amerika een tweede leven te krijgen. We hebben gevraagd om 
ons indien mogelijk telkens een foto te sturen van deze voorwerpen op hun 
nieuwe plaats.  
 
Zo hebben we reeds een foto gekregen van de doopvont die nu opgesteld staat 
in een kerk in Florida. Ander meubilair hebben we in de kerk van O.-L.-V.  
Geboorte kunnen plaatsen: 2 grote kandelaars, de hoofdluster, 1 biechtstoel, 
het altaar, de doopvont en de lezenaar van kunstenaar Ceyssens en twee 
koorbanken. 
 
Kleine voorwerpen die niet meer van dienst waren werden verkocht langs een 
gespecialiseerde veiling in Wingene. 
Wat zijn nu de positieve plannen voor het komend jaar? 
Voor O-L-V Geboorte zijn we gestart met de uitvoering van een volledig 
nazicht van het orgel. Hiervoor ontvingen we een gift  van 5.000 € en we 
hebben ook de Koning Boudewijnstichting aangesproken. De globale kostprijs 
ligt om en bij de 20 k€. 
Tevens gaan we een commissie van experten aanzoeken om de schilderijen 
aan te pakken en te zien hoe deze gerestaureerd kunnen worden. 



Verschillende van onze waardevolle schilderijen zijn aangetast door vocht en 
schimmel. 
 
Hetzelfde probleem hebben we in de sacristiekasten in de kerk van OLV 
Geboorte. Door een lek en verhoogde vochtigheid zullen we de kasten moeten 
laten vervangen om de oude gewaden goed te kunnen bewaren. Er is dit jaar 
een expertise geweest met een specialiste van de provincie in verband met het 
textiel. Het resultaat was zeer positief. Blijkbaar zijn de meeste van onze 
kazuifels en andere gewaden van bijzonder historische waarde. Het is dus ook 
enorm belangrijk om deze in goede omstandigheden te kunnen behouden 
bewaren. 
We kregen een positief signaal van een nieuwe telecomprovider. Deze zou in 
de lente komen zien of onze toren ook voor hen in aanmerking komt voor een 
antenne. Vandaag staan er al twee. Indien dit met een contract kan afgesloten 
worden dan hebben we een kleine financiële inkomst meer. 
 
Voor De Wegel wensen we deze kapel te laten schilderen. We kunnen dit 
echter niet doen zolang het opstijgende vocht, die je vooral achteraan kan 
merken, niet aangepakt wordt. Hier zijn we ook al 2 jaar in bespreking met de 
stad om dit zo vlug mogelijk aan te pakken. In december is er weer iemand 
gekomen om foto’s te nemen. Zoals steeds beloven ze hier snel werk van te 
maken. We laten hen niet los ! 
 
Lieve mensen, normaal vermeld ik ook steeds financiële cijfers van het 
afgelopen jaar, maar ik ga mij hier beperken met het vermelden dat voor O-L-
V Geboorte de rekening in positief evenwicht is  en voor De Wegel hebben we, 
zoals voorzien, een negatief saldo dat door de stad wordt bijgestort. Indien 
jullie hierover vragen hebben, aarzel niet om de leden van de kerkraden aan te 
spreken, jullie hebben recht op alle info van deze jaarrekeningen. 
 
In naam van beide kerkraden, maar ook van de andere actieve groepen van 
onze parochies, wens ik een ferme oproep te doen naar vrijwilligers. Het is 
echt nodig dat we de groepen kunnen vergroten met vrijwilligers om niet altijd 
beroep te moeten doen op steeds dezelfde mensen. Aarzel niet jullie naam op 
te geven, al was het om u aan te bieden om bvb de kerststal mee op te 
bouwen of af te breken, de kerk klaar te maken voor een concert, of om het 
parochieteam te helpen bij hun activiteiten. Dank bij voorbaat. 
 
Zoals elk jaar zal ik dit “Nieuwjaarke Zoete” beëindigen met een welgemeende 
dank voor jullie gulle giften. We hebben veel te realiseren, maar dat kan alleen 
als we op jullie permanente steun mogen rekenen. Inkomsten via een 
maandelijkse omhaling zijn voor ons een duidelijke aanmoediging om door te 
gaan en jullie mooie vieringen in optimale omstandigheden aan te bieden. 
Zoals vorige week al aangekondigd is er voortaan ook in de kerk in het dorp 
maar één schaal meer in de diensten. Gelieve daar rekening mee te houden. 
 
Van harte dank! 
Jean-Marie Huybrechs, 
Voorzitter van beide Kerkfabrieken 
 


